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Abstract (en)
[origin: CN108400063A] The invention relates to a relay, having an electromagnetic drive with a field coil arranged around an iron core which
defines a plane, and a yoke. The electromagnetic drive works together with a movable armature which can switch a movable electrical contact
via an actuating arrangement. The relay is accommodated in a housing, wherein an intermediate base and/or partition is included between the
electromagnetic drive and the contact. The electromagnetic drive is arranged on one side of the partition, and the movable electrical contact is
arranged on the other side of the partition. The partition has an opening through which the mechanical actuation of the contact is carried out.
Because the armature is pivotable about an axis of rotation perpendicular to the plane of the iron core, the relay can have a lower constructed height
than a conventional relay.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Relais (11) mit einem elektromagnetischen Antrieb (13) mit einer um einen eine Ebene definierenden Eisenkern (21)
angeordneten Erregerspule (37) und einem Joch (23). Der elektromagnetische Antrieb (13) wirkt mit einem beweglichen Anker (15) zusammen,
der einen beweglichen elektrischen Kontakt (117) über eine Betätigungsanordnung schalten kann. Das Relais (11) ist in einem Gehäuse (133)
untergebracht, wobei zwischen dem elektromagnetischen Antrieb (13) und dem Kontakt (117) ein Zwischenboden resp. eine Trennwand (17)
vorgesehen ist. Dabei ist der elektromagnetische Antrieb (13) auf einer Seite der Trennwand (17) und der bewegliche elektrische Kontakt (117) auf
der anderen Seite der Trennwand (17) angeordnet. Die Trennwand (17) weist eine Öffnung (99) auf, durch welche die mechanische Betätigung des
Kontakts ausgeführt wird. Weil der Anker (15) um eine Drehachse (55) senkrecht zur Ebene des Eisenkerns (21) verschwenkbar ist, kann das Relais
(11) niedriger gebaut sein als konventionelle Relais.
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